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Abstract (en)
The container is especially suitable for capilliary applications. It uses a container (1) with a removable stopper (2) and the stopper has a part that
is gripped by the user, and a further part that seals by engaging with the nozzle (4) of the container. The nozzle forms a passage (6) between the
inside and the outside of the container through a fluid outlet (7). The liquid inside the container is held at a distance from the fluid outlet when the
stopper is in the closed position.

Abstract (fr)
Le dispositif sert au stockage de liquide, notamment capillaire, et comprend un récipient 1 et un bouchon 2 amovible. Le bouchon 2 est du type
comprenant une partie de préhension et une partie d'obturation apte à coopérer avec un embout 4 du récipient 1, ledit embout 4 formant un
passage 6 entre une zone intérieure du récipient et l'extérieur, une extrémité libre de l'embout formant un orifice 7 de sortie de liquide. Le dispositif
comprend un moyen pour maintenir le liquide contenu dans le récipient à distance de l'orifice de l'embout, le bouchon étant en position fermée.
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